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Opening
Ongeveer 30 mensen aanwezig, inclusief bestuur. Korte agenda, voornamelijk in teken van 
campagne voor TK. Rogier Elshout van landelijk bestuur was eerder vandaag te gast bij 
campagnebijeenkomst, positief over kans om meer dan 11 zetels te behalen. Nieuwe 
bestuursmedewerker Sara de Waal wordt voorgesteld. Agendapunt over aanpassingen Huishoudelijk
Reglement uitgesteld naar volgende ALV omdat dit meer voorbereidingstijd vereist.

Verslag ALV 28 november 2015
Geen opmerkingen van aanwezigen, goedgekeurd.

Verantwoordelijking landelijk bestuur
Bestuurslid Rogier Elshout is vanmorgen aanwezig geweest bij campagnebijeenkomst, maar kon 
deze middag niet aanwezig zijn. Bestuursvoorzitter Leo Maat vat zijn verhaal samen. Wens om 
energie van campagne TK-verkiezingen door te trekken naar campagne voor gemeenteraad. Inzet 
op betrekken nieuwe leden en zoeken naar nieuwe kandidaten voor die verkiezingen. Innovatieve 
campagnemethodes gebruiken. Voor 17 december zeer grote zaal gehuurd met capaciteit van zo'n 
drieduizend mensen voor verkiezingscongres. Meetups met Jesse worden georganiseerd door het 
land. GroenLinks Academie wordt aan gewerkt. GroenLinks moet verder professionaliseren met 
opzetten merk en betere marketing.

Campagne Tweede Kamer
Marko Ruijtenberg is campagnecoördinator voor Zuid-Holland. Licht samen met bestuurslid 
Jakobien Groeneveld plannen voor campagne toe. Na overleg met landelijk besloten om te focussen
op grote steden waar meeste kiezers wonen. Kleinere afdelingen die minder capaciteit hebben voor 
voeren campagne worden geclusterd opdat zij beter kunnen samenwerken. Details over dat laatste 
moeten nog bedacht worden. Doel om campagneteams door te laten gaan met campagne voor 
raadsverkiezingen om kennis en gedrevenheid te behouden.

Provincie Zuid-Holland zal niet zelf de campagne organiseren, maar landelijke plan ondersteunen. 
Campagneteams gaan leden bellen om ze te mobiliseren voor campagne. Aantal afdelingen heeft 
moeite met veramerikanisering van campagne, volgens Jakobien toch nodig omdat het wel werkt 
om kiezer aan te trekken. Alle oude campagnematerialen niet meer gebruiken, alleen nieuwe met 
nieuwe huisstijl om consistente boodschap te verspreiden. Nieuwe materialen kunnen hergebruikt 
worden voor raadsverkiezingen. Thema's van campagne zijn één samenleving, economisme, 
duurzaamheid. Pijlen worden gericht op VVD en PVV, niet op SP en PvdA, daarin moeten we 
consistent zijn. Idee is dat we ons profileren door ons af te zetten tegen onze tegenstanders i.p.v. 
onze linkse concurrenten.

Verslag van het bestuur
Wat heeft bestuur gedaan en wat gaan we nog doen? Scouting, eerder wens uitgesproken om hier 
meer inspanningen te leveren. Bestuurslid Marlou Min heeft dit vormgegeven en legt uit. Scouting 
gaat over activeren van slapende leden en sympathisanten plus het benutten van hun talenten. Dit 
doen door middel van kennismakingsgesprekken met leden. Marlou gaat fractie- en bestuursleden 
bellen om te inventariseren welke leden talent hebben voor functie in Statenfractie. Hoop dat iedere 
afdelingen straks scout heeft, paar afdelingen hebben deze al. GroenLinks Academie heeft lokale 
talentenleergang gestart voor deze talenten. Jeroen Postma vult aan, roept op om met oog op 
gemeenteraadsverkiezingen meer mensen te activeren uit netwerk van bestaande leden. Dan kan 
lokale sympathisantendag worden georganiseerd. Bouwpakket op GLweb heeft concreet advies 
over hoe dit te realiseren is.



Permanente functioneringscommissie ingesteld door bestuur. Onder voorzitterschap Maria 
Wiebosch en met Jeroen Postma en Mariëlle Vavier als leden. Functioneringscommissie heeft 
gesprekken gevoerd met fractie en bestuur, heeft functioneren van beide positief beoordeeld. Fractie
en bestuur gaan zich bezinnen op adviezen voor verbetering in de komende tijd. Iedere afdeling zou
conform nieuwe statuten permanente functioneringscommissie moeten hebben, maar dat komt lastig
van de grond: recent moest bestuur training voor lokale functioneringscommissies annuleren 
wegens gebrek aan belangstelling. Sommige afdelingen zijn te klein om leden voor 
functioneringscommissie te vinden. Advies is om dan kandidatencommissie ook 
functioneringscommissie te laten zijn. Anderen in publiek menen dat daar ook schaduwzijde van 
combineren van die functies. Eventueel kan Marlou Min kleine afdelingen helpen om 
functioneringscommissie van buiten aan te trekken.

Bestuursleden Guido Antunes en Alfred Blokhuizen houden zich bezig met opvullen van witte 
vlekken en conflictbemiddeling. Alfred legt uit dat er gemeenten zijn waar GroenLinks niet 
vertegenwoordigd is in de raad of zelfs geen GroenLinks afdeling is. Katwijk heeft geen afdeling, 
nog lange weg om daar afdeling te vormen. Bestuur heeft succesvol beroep gedaan om afdeling 
Leiden om Katwijk te helpen. Ook andere lokale afdelingen vragen om hun zwakkere buren te 
helpen. Leden van Maassluis hebben met bemiddeling van provinciaal bestuur steun gekregen van 
Vlaardingen om weer zelfstandige afdeling op te richten. Oproep van bestuur aan lokale afdelingen 
om bestuur in te schakelen bij dreigende conflicten of afglijden naar witte vlek.

Bestuur heeft nieuwe regio indeling geïmplementeerd. Guido Antunes en Alfred Blokhuizen waren 
eerst aangewezen als verantwoordelijken voor contacten met lokale afdelingen, maar dit bleek te 
veel voor twee personen alleen. Daarom zijn de lokale afdelingen verdeeld met de rest van de 
bestuursleden. De bestuursleden hebben zich inmiddels al voorgesteld bij de lokale afdelingen. 
Precieze verdeling van lokale afdeling tussen bestuursleden wordt binnenkort vermeld op de 
website.

Volgende ALV wordt in april 2017 gehouden, daarin komt jaarrekening en begroting plus 
huishoudelijk reglement ter sprake.

Verslag van de fractie
Fractielid Berend Potjer komt aan het woord. Fractiewerkplan opgesteld om prioriteiten te 
formuleren. Voorzitter Huri Sahin heeft natuur in de portefeuille, heeft successen geboekt met 
betere bescherming weidevogels en otters. Heeft ook bestuur in portefeuille, laatste tijd 
voornamelijk aandacht voor vluchtelingen. Anneloes heeft dossier ruimtelijke ordening, motie 
aangenomen gekregen om kustbebouwing te voorkomen, voordat minister Schultz met plan kwam 
om het toe te staan. Willen voorkomen dat er te weinig sociale huurwoningen worden gebouwd. 
Tegenstanders van warmterotonde, omdat het excuus kan vormen voor open houden kolencentrale. 
Wat verkeer betreft doelstelling om minder geld aan wegen toe te wijzen. Bezig met mobiliseren 
tegenstand van nieuwe wegenbouwprojecten en realiseren van meer investeringen in openbaar 
vervoer. Inzake portefeuille economie streven om deze meer circulair te maken. Luchtkwaliteit in 
Zuid-Holland is slechtste van Nederland, dit besproken in de Provinciale Staten en suggesties 
gedaan om deze te verbeteren, gedeputeerde gaat daar mee aan de slag. Daarna discussie over 
concessies openbaar vervoer, die wordt door publiek en fractie als groot probleem ervaren. 
Verschillende concessiehouders werken niet goed met elkaar samen, met als gevolg inefficiënte 
lijnen met veel overstappen.


